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Innovative coating technology 
for a unique haptic.

Innovative Beschichtungstechnologie 
für einzigartige Haptik.

Super-matte anti-fingerprint surfaces are in demand, especially if they are scratch-resistant and easy 
to care for. With MFS-Touch, we have developed a unique product that perfectly combines these 
properties. The innovative coating is particularly impressive thanks to its warm, velvety feel and, in  
addition to being resistant to fingerprints, moisture beads up on the surface, thus showing another 
protection feature this technology provides.

This distinctive surface is created during pressing under standard parameters in the classic short-
cycle, multi-daylight and double-belt press systems. Further processing can be integrated seamlessly 
into your standardized processes.

Choose from the 11 colors of our new collection, which we have specially selected to meet your  
requirements, or contact us directly for customized solutions!

Supermatte Anti-Fingerprint Oberflächen sind gefragt – besonders, wenn sie zusätzlich durch Kratz-
festigkeit und Pflegeleichtigkeit zum Anfassen einladen. Mit MFS-Touch haben wir ein einzigartiges 
Produkt entwickelt, das diese Eigenschaften perfekt vereint. Die innovative Beschichtung überzeugt 
besonders durch ihre warme, samtene Haptik und bietet neben der Resistenz gegen Fingerabdrücke 
einen zusätzlichen Abperleffekt.

Die charakteristische Oberfläche entsteht bei der Verpressung unter Standardparametern in klassi-
schen Kurztakt-, Mehretagen- und Doppelbandpressanlagen. So fügt sich die Weiterverarbeitung 
nahtlos in Ihre standardisierten Prozesse ein.

Wählen Sie aus unseren 11 neuen Kollektionsfarben, die wir speziell nach Ihren Bedürfnissen selek-
tiert haben – oder sprechen Sie uns für individuelle Lösungen direkt an!

Product structure
Produktaufbau

Resin
Harz

Base lacquer
Basis-Lack

Resin
Harz

Decor print (optional)
Dekordruck (optional)

Decorative paper
Dekorpapier

Excimer lacquer
Excimer-Lack



easy to clean
pflegeleicht

anti-fingerprint effect
Anti-Fingerprint Effekt

scratch resistant
kratzfest

particularly high quality
besonders hochwertig

super-matte look
supermatte Optik

velvety, warm feel
samtene, warme 

Haptik

economical and 
ecological

ökonomisch und 
ökologisch

process-optimized 
further processing
prozessoptimierte 

Weiterverarbeitung

Schattdecor SE
Walter-Schatt-Allee 1‒3

83101 Thansau
Germany

Ansprechpartner / Contact person:
Philipp Uschold

+49 (0)8031 275-2012
p.uschold@schattdecor.de


